«ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-24/1» ծածկագրով երկու փուլով ընթացակարգի նախաորակավորման հայտարարության վերաբերյալ ստացված հարցման ու տրված պարզաբանման վերաբերյալ հայտարարություն



Հարցում

Մենք հասկանում ենք, որ նախաորակավորման հայտը կարող ենք ներկայացնել էլեկտրոնային եղանակով կամ փաստաթղթային ձևով, ոչ թե երկուսը միասին:
Կարո՞ղ եք հաստատել կամ մեկնաբանել հետևյալը՝ եթե մենք ընտրենք էլեկտրոնային եղանակը, մենք պե՞տք է հայտը ուղարկենք Ձեր էլեկտրոնային փոստին:

Պարզաբանում

Այո, նախաորակավորման հայտը մասնակիցը պետք է ներկայացնի էլեկտրոնային եղանակով կամ փաստաթղթային ձևով: Էլեկտրոնային եղանակով հայտը ներկայացնելու դեպքում այն պետք է ուղարկել lusine.sahakyan@minfin.am էլեկտրոնային փոստին:



[bookmark: _GoBack]


Հեռախոս՝ (+374) 11 800-114
Էլ. Փոստ՝ ani.aghababyan@minfin.am
Պատվիրատու` ՀՀ ֆինանսների նախարարություն


Объявление о полученных запросах и о предоставленных разъяснениях о предквалификационной процедуре двухэтапного процедура под кодом 
ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-24/1


Запрос:
Мы понимаем, что можем подать заявку на предварительную квалификацию в электронном или бумажном виде, a не оба вместе.
Можете ли вы подтвердить или прокомментировать следующее: Если мы выберем электронный метод, должны ли мы отправить заявку на вашу электронную почту?


Разъяснение:
Да, заявка на предварительную квалификацию должна быть подана в электронном или бумажном виде. В случае подачи заявления в электронном виде его следует отправить на адрес электронной почты lusine.sahakyan@minfin.am.





Телефон: (+374) 11 800114
Эл. Почта: ani.aghababyan@minfin.am
Заказчик: Министерствo финансов РА


Statement regarding the received request and the given clarification regarding the two-stage procedure pre-qualification announcement with the code 
ՀՀ ՖՆ-ԵՄԾՁԲ-24/1

Request:
We understand that we can send our prequalification bid either in electronic form or in paper form, not both.
If we opt electronic form, we should send the bid to your e-mail address.
Could you please confirm or otherwise comment ?

Clarification:
Yes, the prequalification bid should be submitted either in electronic form or in paper form, not both together. In case of submitting the bid in electronic form it should be sent to lusine.sahakyan@minfin.am email.



Telephone: (+374) 11 800114
Email: ani.aghababyan@minfin.am
Client: RA Ministry of Finance

